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AJ nafi tindas 23 penjaja

MPAJ tidak 
memberikan 
apa-apa kelulusan 
dan lesen kepada 
mereka kerana jelas 
kawasan itu bukan 
kawasan perniagaan. 
Sebaliknya, ia 
diwartakan sebagai 
kawasan jalan”

Abd Hamid Hussain,
Yang Dipertua MPAJ
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amid (kanan) pada sidang media selepas mempengerusikan masyuarat di Menara MPAJ, Ampang.

Yang Dipertua MPAJ, Abd Ha  mid 
Hussain, berkata lokasi berniaga 
adalah kawasan larangan untuk 
aktiviti perniagaan.

“Mereka menjaja di kawasan 
jalan raya menuruni bukit yang 
menjadi laluan kepada kenderaan 
keluar masuk dari kawasan peru-
mahan berdekatan,

“Lokasi itu bukan kawasan 
untuk berniaga kerana ia terletak 
di cerun bukit dan amat tidak 
sesuai untuk dijadikan kawasan 
perniagaan.

“MPAJ banyak terima aduan 
daripada orang awam berhub-
ung hakisan lereng bukit dan isu 
kebersihan, lebih parah aktiviti 
itu memang mengganggu aliran 
trafik malah mengundang berlaku 
banyak kemalangan,” katanya.

Beliau berkata demikian pada 
sidang media selepas mesyuarat 
bulanan bersama ahli majlis di 
Menara MPAJ, di sini.

Tiada kemudahan asas
Abd Hamid menjelaskan, tiada 
kemudahan asas seperti bekalan 
air bersih dan tandas awam di 
kawasan itu bagi menjalankan 
aktiviti perniagaan.

Justeru, katanya, MPAJ bim-
bang keadaan itu boleh menye-
babkan berlaku keracunan maka-
nan atau risiko keselamatan lain.

“Kita khuatir, lebih banyak 
masalah besar berlaku jika aktiviti 
itu diteruskan,” katanya.

Sebelum ini, Halaman Kota BH 

kerana sering dikompaun dan 
denda.

Mereka mendakwa MPAJ 
enggan meluluskan lesen perni-
agaan mereka biarpun pelbagai 
permohonan sudah dibuat sejak 
10 tahun lalu.

Malah, penjaja berkenaan men-
dakwa PBT itu turut mengelak 
daripada mengadakan perjum-
paan dengan penjaja.

Punca tak keluar lesen
Mengulas perkara itu, Abd Hamid 
menjelaskan MPAJ tidak menge-
luarkan lesen kerana kawasan itu 
diwartakan sebagai kawasan jalan.

“MPAJ tidak memberikan apa-
apa kelulusan dan lesen kepada 
mereka kerana jelas kawasan 
itu bukan kawasan perniagaan. 
Sebaliknya, ia diwartakan sebagai 
kawasan jalan.

“Namun, penjaja tetap berdegil 
dan masih menjalankan kegia-
tan di situ, maka tindakan pen-
guatkuasaan terpaksa dikenakan. 
Sudah ternyata mereka melanggar 
undang-undang dan pihak mahka-
mah juga sudah menjatuhkan 
hukuman kepada mereka untuk 
membayar denda,” katanya.

MPAJ turut menafikan dak -
waan kononnya ada rancangan 
untuk membangunkan kawasan 
itu dengan projek komersial.

“Kami menghalang aktiviti itu 
bukan atas dasar ada perancangan 
lain seperti yang didakwa. Kawa-
san itu memang tidak sesuai dan ratan akhbar BH 

 
Oleh Mohd Fharkhan 
Abdul Ghapar
bhnews@bh.com.my

 ̌ Ampang

Majlis Perbandaran Am -
pang Jaya (MPAJ) mena-
fikan dakwaan bahawa 

tindakan penguatkuasaan terha-
dap 23 penjaja di Bukit Ampang 
adalah satu bentuk penindasan.

MPAJ menegaskan bahawa 
tindakan yang dikenakan kepada 
penjaja di kawasan itu wajar 
kerana mereka sudah melanggar 
undang-undang yang ditetapkan 
pihak berkuasa tempatan (PBT) 
itu.

okasi 
iaga 
san 
gan 

viti 
iagaan

ENGUATKUASAAN DI BUKIT AMPANG
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Pembangkang kini gundah-gulana - Noh 
SHAH ALAM 29 Okt. - Pembang-
kang khususnya Kerajaan PKR 
Selangor kini berada 
dalam keadaan gundah-
gulana ekoran pelbagai 
reaksi positif yang di-
berikan rakyat terhadap 
Bajet 2018 terutama 
melibatkan soal peman-
suhan tol Batu Tiga dan 
Sungai Rasau di Shah 
Alam. 

P e n g e r u s i B a d a n 
Perhubungan UMNO 
Selangor, Tan Sri Noh Omar berka-
ta, itu dapat dilihat dengan pelba-

NOH OMAR 

gai kenyataan berbentuk sinikal 
di lemparkan terhadap Perdana 

Menteri, Datuk Seri Najib 
Tun Razak antaranya me-
n u d u h Barisan Nasional 
(BN) meniru mereka. 

"Sebab itu saya keta-
wakan mereka (pembang-
kang) sebab mereka tahu 
Bajet 2018 menyeluruh 
dan memberikan faedah 
kepada semua lapisan 
masyarakat. Mereka sebe-
narnya kini berada dalam 

situasi gundah-gulana terutama 
kepemimpinan pembangkang di 

Selangor. 
"Selangor t u d u h tiru mereka , 

saya nak ber i tahu kepada Men-
teri Besar (Datuk Seri Mohamed 
Azmin Ali) ban tuan kepada bayi 
yang baru lahir ini Perak dan 
Terengganu pun buat. Jadi apa yang 
Selangor rasa kita tiru dia," soalnya 
dalam sidang akhbar di sini hari ini. 

Terdahulu , Noh yang juga 
Menteri Kesejahteraan Bandar, 
P e r u m a h a n d a n Kerajaan Tem-
patan (KPKT) mengadakan sesi 
m i n u m pe tang dan beramah mes -
ra dengan lebih 1,000 pengund i 
luar Tan jung Karang. 
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Rakyat pentingkan isu periuk nasi
seRanGan peribadi akan tetap dijadikan 
senjata dalam setiap episod pilihan raya 
meskipun rakyat akan memilih berdasarkan 
soal periuk nasi dan masa depan mereka.

Ketua angkatan Muda pKR, nik nazmi 
nik ahmad berkata, serangan peribadi 
diakui sedikit sebanyak boleh memberi 
impak kepada keputusan pilihan raya.

"serangan dan sabotaj peribadi tidak 
akan menjadi batu loncatan kepada si 
penyerang mendapat tempat tetapi 
kesannya lebih kepada sasaran serangan 

iaitu peribadi seseorang itu.
"Bagaimanapun serangan peribadi akan 

sentiasa dimainkan oleh pihak tertentu," 
katanya.

adun seri setia itu juga menegaskan 
bahawa rakyat lebih memikirkan soal sara 
hidup dan tawaran parti bukannya skandal 
sang calon.

Katanya, hari ini pengundi lebih bijak 
menilai terutamanya kepada golongan 
muda dan serangan peribadi tidak akan 
menjadi isu besar kepada pilihan mereka.
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seRtai DaP
kecaman hebat

Penyertaan Young Syefura 
Othman atau lebih dikenali 
sebagai Rara dalam DAP 
sebagai wadah perjuangan 

politiknya pada 2014 mendapat kritikan 
banyak pihak.

Penolong Setiausaha Kebangsaan 
Wanita DAP itu berkata, kritikan yang 
diterima jelas bertujuan mematahkan 
semangat untuk terus berjuang bersama 
parti itu.

“Kritikan dan reaksi negatif yang 
diterima Rara antaranya mengekalkan 
mitos bahawa DAP ialah parti Cina, rasis 
dan chauvanis. Kebanyakan kritikan lebih 

berbentuk makian seperti pengkhianat 
bangsa dan agama. Kalau serangan 
berbentuk peribadi ia hadir dalam bentuk 

gangguan seksual seperti kata-kata 
lucah.

“Wanita dalam politik adalah 
golongan yang paling mudah kena 
serangan peribadi terutamanya 
berunsur seksual,” katanya kepada 
Sinar Harian.

Beliau yang juga Ahli 
Jawatankuasa DAP Selangor 
berpendapat taktik menyerang 
peribadi calon bertanding ialah 
kempen lapuk.

Bagaimanapun, katanya cara itu 
masih diguna pakai.

“Kalau dilihat secara kasar, memang 
boleh dikatakan ia sebagai kempen yang 
lapuk, yang kadang-kadang tidak senang 
dimakan oleh pengundi, yang 
berkeberangkalian boleh memakan diri 
penyerang sendiri, tapi saya fikir 
serangan peribadi sebenarnya adalah 
satu taktik psikologi untuk mengalihkan 
tenaga, masa dan momentum kempen 
mangsa. 

“Dengan kemajuan teknologi dan 
penggunaan luas media sosial, taktik 
serangan peribadi begitu mudah 
dilaksana. Jika tidak berhati-hati, mangsa 
terpaksa menghabiskan sumber mereka 
untuk melayan serangan peribadi ini dan 
akhirnya kempen mengenai polisi dan isu 
dimatikan,” jelasnya.

Rara yang juga Ahli Majlis 
Perbandaran Kajang (MPKj) berkata, 
tindakan menyerang lawan secara 
peribadi bukanlah langkah proaktif untuk 
mengalih sokongan.

“Kena nilai juga jenis serangan 
peribadi yang dilemparkan kepada calon.  
Kalau serangan peribadi yang boleh 
menyebabkan mangsa hilang kredibiliti 
sebagai calon, mungkin akan dapat 
mengalihkan sokongan terhadap 
penyerang. 

“Namun pengundi Malaysia rasanya 
sudah matang tentang politik dan boleh 
tahu jika sesuatu serangan itu merupakan 
serangan peribadi oleh penyerang. 
Perkara ini sebenarnya boleh memakan 
diri penyerang kerana ada kemungkinan 
pengundi berasa simpati kepada mangsa, 
atau jijik dan marah kepada penyerang 
kerana menggunakan kaedah kotor ini 
untuk mendapatkan sokongan,” ujarnya 
lagi.

Bagaimanapun katanya, serangan 
peribadi tidak mengganggu proses pilihan 
raya tetapi lebih kepada mengalihkan 
fokus kempen yang melibatkan polisi dan 
isu yang perlu di ambil berat dan 
dipertimbangkan oleh pengundi.

“Serangan peribadi juga mensia-
siakan masa dan tenaga pihak calon dan 
media. 

“Proses pilihan raya itu sendiri tak 
terganggu, tapi fokus kempen yang akan 
terganggu,” tambahnya.
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Tak perlu jadikan isu
Penggunaan logo parti dan gambar Adun adalah amalan biasa

HASNIZA HUSSAIN

SHAH ALAM - Penggunaaan logo Pas serta 
gambar Adun Sabak, Sallehen Mukhyi 
yang tertera pada sampul program Skim 
Peduli Sihat baru-baru ini tidak perlu 
dijadikan isu atau diperbesarkan.

Sallehen yang juga Pesuruhjaya Pas 
Selangor berkata, penggunaan logo Pas 
serta gambarnya pada sampul tersebut 
adalah atas kapasitinya sebagai Adun 
Sabak yang bertanggungjawab kepada 
rakyat di kawasan itu.

Menurutnya, perkara itu tidak perlu 
dipersoalkan, malah beliau tidak melihat 
kenapa ia tidak boleh dilakukan kerana 
amalan itu sudah lama dipraktikkan.

“Apa masalahnya kita sebagai Adun 
guna logo parti dan gambar pada sampul 

kerana ia untuk disampaikan kepada 
rakyat. Kenapa baru sekarang nak 
persoalkan. Kenapa tidak sebelum ini?,” 
katanya ketika dihubungi Sinar Harian, 
semalam.

Terdahulu, Ahli Majlis Pimpinan 
Wanita PKR Pusat, Juwairiya Zulkifli 
memuat naik status menerusi Facebook 
miliknya menyebut, with all due respect, 
Peduli Sihat is Selangor State Government 
initiative. Not Pas! Have some respect!! 
yang ditujukan kepada Sallehen.

Juwairiya turut memuat naik gambar 
beberapa keping sampul surat yang 
tertera logo serta tulisan Skim Peduli 
Sihat dan mendakwa tindakan Sallehen 
mengelirukan orang ramai sedangkan 
skim terbabit merupakan program 
kerajaan negeri dan bukannya parti 

politik yang diwakili Sallehen.
Dalam pada itu, Sallehen berkata, 

jika penggunaan gambar atau lambang 
menjadi masalah, maka kerajaan negeri 
perlu ada polisi dan arahan yang jelas 
kepada semua Adun dan parti.

Menurutnya, sampul yang diagihkan 
kepada rakyat baru-baru ini ditulis secara 
jelas menyatakan program Skim Peduli 
Sihat adalah inisiatif kerajaan negeri.

“Kita tak tulis pun program tu adalah 
program Pas dan amalan ini (guna logo 
parti serta gambar Adun) turut dibuat 
oleh wakil-wakil rakyat yang lain.

“Tapi saya percaya ia dipersoalkan 
selepas tiadanya Pakatan Rakyat di 
Selangor. Mungkin sebab Pas tidak 
bersama dengan Pakatan Harapan dan 
dia marah,” katanya.

Gambar sampul surat yang tertera logo serta tulisan Skim Peduli Sihat yang dimuat naik dalam status Facebook Juwairiya.  
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Yide terima sumbangan enam mesin hemodialisis  
SHAH ALAM - Yayasan Islam Darul 
Ehsan (Yide) menerima sumbangan 
enam mesin hemodialisis daripada 
Wakaf Selangor Muamalat.

Sumbangan itu diserahkan 
Pengerusi Jawatankuasa Pengurusan 
Bersama Wakaf Selangor Muamalat, 
Tan Sri Datuk Seri Panglima Dr 
Abdul Rahman Arshad.

Pemangku Ketua Pegawai 
Eksekutif Yide, Nur Mohd Razali 
Abdullah berkata, pihaknya kini 
mempunyai enam Pusat Dialisis 
Mais, iaitu di Shah Alam, Kapar, 

Kuala Selangor, Sungai Besar, Bukit 
Jelutong dan Taman Malawati. 

“Setakat ini seramai 263 pesakit 
sedang menjalani rawatan dialisis 
yang dikawal selia oleh Yide dan 
sebanyak RM241,680 diperuntuk-
kan bagi membiayai enam unit me-
sin hemodialisis iaitu tiga unit ke-
pada Pusat Dialisis Mais, Cawangan 
Shah Alam dan tiga unit mesin di 
Cawangan Sungai Besar,” katanya 
menerusi kenyataan.

Katanya, Wakaf Selangor 
Muamalat bukan hanya sekadar me-

ngutip dan mengumpul dana, mala-
han Wakaf Selangor Muamalat juga 
bertanggungjawab menguruskan 
dana wakaf ini bersama-sama de-
ngan Perbadanan Wakaf Selangor. 

Dalam pada itu menerusi 
kenyataan itu turut dinyatakan, 
Wakaf Selangor Muamalat adalah 
perkhidmatan berasaskan konsep 
wakaf oleh Bank Muamalat Malaysia 
Berhad (Bank Muamalat) yang di-
reka khas untuk beri kemudahan 
kepada pelanggan dan orang awam 
untuk berwakaf.
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Perlu lapor jika ada ban rosak
Ketua kampung, penghulu diminta maklum segera kepada JPS agar tindakan pantas boleh dilakukan

NOR AZIHAN MD GHAZALI

KLANG - Ketua kampung 
dan penghulu diminta 
menyalurkan maklumat 
berkenaan ban yang rosak 
bagi membolehkan pihak 
berkuasa membaikpulih 
sebelum tibanya fenomena 
air pasang besar yang dijangka 
pada 3 hingga 7 November 
depan.

Pengerusi Jawatankuasa 
Pengurusan Bencana 
Daerah Klang, Mohd Zainal 
Mohd Nor berkata, pihaknya 
sudah mengarahkan kedua-
duanya agar membuat 
lawatan di sepanjang ban 
yang berisiko.

“Jika terdapat kerosakan, 
mereka harus memaklumkan 
segera kepada Jabatan 
Pengairan dan Saliran (JPS).

“JPS secepat mungkin 
akan mengarahkan kontraktor 
turun ke kawasan berkenaan 

dan menambahbaik ban 
sebelum tibanya fenomena 
itu kerana khuatir banjir akan 
melanda,” katanya.

Beliau berkata demikian 
pada Hari Bertemu Pelanggan 
peringkat Daerah Klang, di 
Pejabat Tanah dan Daerah 
Klang, di sini, kelmarin.

Mohd Zainal yang juga 
Pegawai Daerah Klang 
berkata, tindakan pantas itu 
penting memandangkan 
fenomena sebelum ini 
berlaku sedikit limpahan air 
melalui saluran ban yang 
bocor.

“Ban yang bocor itu 
disebabkan oleh ketam yang 
merosakkan tebing-tebing 
dengan membuat lubang di 
bahagian bawah ban.

“Akibatnya air memasuki 
kawasan ban yang bocor 
namun keadaannya masih 
terkawal dan pihak JPS sudah 
mengarahkan kontraktor 

menambahbaik kerosakan 
kecil itu,” katanya.

Dalam pada itu, 
menurutnya, fenomena air 
laut pasang besar dijangka 
akan berlaku pada 3 hingga 
7 November depan.

“Beberapa kawasan 
dikenalpasti akan terjejas 
iaitu di pangkalan Tok Muda, 
ban Sementa, ban Sungai 
Keramat, Batu 5 Jalan Kapar, 
Jalan Pandamaran-Banting, 
Pelabuhan Klang dan Taman 
Selat Damai.

“Penduduk berdekatan 
kawasan berkenaan diminta 
bersiap sedia berpindah ke 
pusat pemindahan yang 
akan mula dibuka pada 3 
November bermula jam 2 
petang,” katanya.

Katanya, pusat 
pemindahan yang akan 
beroperasi adalah Dewan 
Serbaguna Kampung 
Tok Muda, Dewan Datuk 

Ahmad Razali Batu 4, Dewan 
Serbaguna MPK Pelabuhan 
Klang dan Dewan Kompleks 
Sukan Pandamaran.

“Kita juga sudah 
mengarahkan agensi penguat 

kuasa berkaitan seperti 
bomba, Angkatan Pertahanan 
Awam Malaysia (APM) dan 
Polis Klang Utara untuk 
membuat pemantauan,” 
katanya.

Dalam perkembangan 
lain, program Hari Bertemu 
Pelanggan peringkat Daerah 
Klang melibatkan penyertaan 
26 agensi kerajaan termasuk 
Jobs Malaysia.

Mohd Zainal (dua, kanan) bertanyakan sesuatu kepada wakil Klinik Pergigian Daerah Klang ketika melawat 
kaunter berkenaan.
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Kerajaan negeri tolak budaya kebencian

Kee Hiong (empat, kiri) menyempurnakan majlis jamuan makan malam kelab tersebut di Dewan 
Serbaguna JKKK Kampung Asam Kumbang.

KUALA KUBU BHARU - Kerajaan negeri 
berpegang teguh pada prinsip toleransi, 
kesederhanaan dan keharmonian yang 
menjadi tiang seri bagi mengekalkan per-
paduan di negeri ini. 

Adun Kuala Kubu Bharu, Lee Kee 
Hiong berkata, kerajaan negeri dan seluruh 
kepimpinan menolak budaya yang me-
ngamalkan fahaman rasis sebaliknya setiap 
kaum diberi perhatian sewajarnya. 

Menurutnya, pelbagai insentif diper-
kenalkan melalui Skim Peduli yang mem-
beri manfaat kepada semua kaum tanpa 
mengira fahaman politik bagi meringan-
kan beban terutama dalam menangani 
kos sara hidup. 

“Semua rakyat berbilang kaum dan 
bangsa tidak pernah diabaikan dan pe-

mimpin setempat juga mengamalkan se-
demikian dengan menyalurkan bantuan 
sama rata. 

“Tiada istilah pilih kasih atau men-
dahulukan mana-mana pihak kerana kita 
berpegang pada prinsip bagi menjaga ke-
harmonian di negeri ini. 

“Marilah kita bersama membangun-
kan sebuah bangsa yang gagah, ber-
maruah, berwibawa dan menghormati 
nilai-nilai kemanusiaan sejagat,” kata-
nya pada Jamuan Ulang Tahun Kelab 
Muhibbah Kuala Kubu Bharu, kelmarin. 

Kee Hiong berkata, rakyat perlu me-
nolak budaya yang menyemarakkan ke-
bencian sebaliknya saling hormat meng-
hormati dan menunjukkan contoh 
tauladan yang baik.
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Shah Alam's sixth free bus route 
to service Taman Sri Muda 
By PRIYA MENON 
priya@thestar.com.my 

THE Smart Selangor free bus ser-
vice will finally be available to 
commuters in Taman Sri Muda in 
January. 

Residents have long asked for 
the free bus service in the neigh-
bourhood that has a large number 
of middle and lower-income resi-
dents. 

Shah Alam city councillor Ruthira 
Surasan said Sri Muda assembly-
man Shuhaimi Shafiei had pushed 
for the bus service. 

"We began negotiating for the bus 
service in 2015 and finally, 
the Shah Alam City Council 
(MBSA) agreed to the bus service 
running from the Section 19 KTM 
Komuter station to Sri Muda," she 
said. 

Ruthira said a majority of the res-
idents in the small township relied 

on public transportation. 
"I took the bus from Sri Muda to 

Petaling Jaya just to gauge the num-
ber of people using the service. I 
was surprised to see many women 
and young people on board," she 
said. 

Ruthira hoped more people 
would rely on public transportation 
in line with the council's vision to 
reduce carbon emission. 

Taman Sri Muda residents were 
more than happy to hear that they 
would get the bus service, the sixth 
route in Shah Alam. 

Taman Sri Muda Zone A 
Residents' Association chairman T. 
Mogan expressed happiness over 
the news. 

"There are so many people here 
who rely on public transportation to 
get to Kuala Lumpur. This will be 
really helpful to them," he said. 

Mogan said his daughter also 
travelled to Kuala Lumpur on 

Saturdays and would usually use 
public transport. 

He said most times, students and 
working adults would flock to the 
bus stops in the neighbourhood in 
the wee hours of the morning to 
take the bus to the nearest KTM 
station. 

Their hope, Mogan said, was for 
another route to the nearest LRT 
station. 

"I hope after assessing the num-
ber of passengers here in Sri Muda, 
they will consider adding another 
route to the nearest LRT station," he 
said. 

Commuter D. Selvi, 43, was happy 
she would no longer need to change 
buses to head to the Section 19 KTM 
station. 

"In the past, we had to wait for at 
least two hours in the evenings to 
get home from the KTM station. 

"Now, with a direct bus, I foresee 
early dinners at home," she said. 

The Smart Selangor free bus service will be available in Taman Sri Muda 
beginning January 2018. - filepic 
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Illegal dumpsites on the move in Subang Jaya 
Sulaiman Mohd Hassan added that 
the river was already silting and if 
rubbish fell into it, water flow 
would eventually be blocked. 

Yeoh said she received com-
plaints from residents of DK Senza 
Residences about some 30 lorries 
entering the area. 

"Dumping construction waste 
here is easier for contractors. 

"If you are renovating your 
house, the contractor may charge 
you RM300 per truck to transport 
the waste to Dengkil. There, the 
load will be weighed per tonne 
but if they dump waste here, ifs 
free." 

She said the Kinrara area faced 
the same problem in the past but 
once the identified location was 
sealed off, dumping was moved 
elsewhere. 

Construction waste strewn near a makeshift guardhouse at the entrance 
to the illegal dumpsite. 

Yeoh added that the land was a 
river reserve and under the state 
government's policy, no activities 
could take place on land within 
50m of a river. 

She hoped the state government 
would allow river reserves to be 
used for community farming man-
aged by either the land office or 
MPSJ. 

By KATHLEEN MICHAEL 
kathleen@thestar.com.my 

ILLEGAL dumpsites keep cropping 
up along Sungai Klang in Subang 
Jaya as soon as one location is iden-
tified and sealed off by the authori-
ties. 

The latest illegal dumpsite is in 
PJS 7, Bandar Sunway. 

The empty plot of land next to DK 
Senza Residences, now has con-
struction waste, glue guns and 
metal canisters strewn across a 
500m stretch along the river. 

The site was sealed off by the 
Petaling District Land Office on Sept 
26 and a lorry driver was slapped 
with a RM1,000 fine 
when caught at the site by Subang 
Jaya Municipal Council (MPSp 
enforcement officers. 

During a site visit on Oct 26 with 
Subang Jaya assemblyman Hannah 
Yeoh, representatives from MPSJ 
and Petaling District Land Office, 
Zone 2 Bandar Sunway Residents' 
Committee member Mohamad 
Noor Ahmad said the penalty for 
dumping rubbish illegally should be 
more severe. 

"The fine now is too small and 
hardly a deterrent to contractors, 
who are probably raking in money 
from illegal dumping," he said. 

Bandar Sunway Residents' 
Association chairman Datuk 
Manivasagan Ramasamy said the 
authorities should keep a close 
watch on illegal dumping in Subang 
Jaya as these dumpsites were usual-
ly close to the rivers and could pol-
lute them. 

JKP Zone 2 committee member 
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EXPLANATION NEEDED

Confusion over tow-away sign
next to parking bays
A TOW-AWAY zone sign next to a
row of parking bays near the
KTM Komuter station in Section
19, Shah Alam, has created con-
fusion among road users.
Motorist Kamaruddin Hassan

said the Shah Alam City Council
(MBSA) should clarify the mat-
ter.
“The yellow lines are the stan-

dardmarkings for parking lots. It
does not make sense for the
council to place a tow-away sign
next to thosemarkings.
“If the local council plans to

make changes to theparking lots,
it should provide motorists with
an explanation.”
Kamaruddin said he only no-

ticed the tow-away sign three
months ago.

ACTIONLINE:
According to MBSA, motorists
are no longer allowed to park
their vehicles in the old parking
zone, which is located near the
KTM Komuter station in Sec-
tion 19, Shah Alam. This is to
avoid traffic congestion, par-
ticularly during peak hours.
Its corporate communication

division head, Shahrin Ahmad,
said commuters should park
their vehicles in the designated
open parking space near the
station.

The tow-away zone sign next to
a row of parking bays near the
KTMKomuter station in Section
19, Shah Alam. PIC COURTESY OF
READER
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崖 
拉菲兹：希联50席vs伊党0席。 

j；"^"菲兹也预测，伊斯兰党会因为他 

^•^们错估现有的政治形式，而犹如 

“飞蛾扑火”般，铸成在来届大选时的 

大败，欲成为国阵与希望联盟两大政 

治联盟之间的“造王者”、左右逢源 

的美梦破碎。 

他不否认，在双补选时，伊党确 

实拉去了在2013年支持反对党的 

9〇％马来选票，实际上而言，双补选 

时马来选民支持的力量为巫统60%、 

伊党30%以及诚信党不及10%。 

他指就是因为如此，这令伊党深 

信，属于投向反对党的巫裔票，只会 

国 

=或 

I能 
战夺 

m 
1 

国 阵方面，在种种 

的利好因素之 

下，特别是希联与伊 

党之间的决裂以及三 

角战的浮现，国阵不 

会对此完全无动于 

衷，而任由这一大好 

的机会-夺回雪州政 

权，从此擦肩而过。 

据消息来源，雪 

州国阵今次将会推出 

一个州务大臣人选， 

以统率雪州国阵的竞 

选机器，而非如过去 

两届大选般，只是单 

单的委任雪州国阵总 

协调。 

虽然拉菲兹把话 

说得很满，但是国阵 

内部仍然相信，可以 

借着伊党的搅局，他 

们有能力与希联决一雌雄，给予希望联盟顽 

抗，力争雪州这一块肥肉。 

上一届大选，国阵雪州单靠巫统拿下12 

州议席，其他成员党全军覆没，马华亦如 

此，竞选7国14州，兵败如山倒，而如今经 

历大港补选，加上马来票的不稳定因素，马 

华寄希望于来届大选以取得零的突破，加强 

国阵夺权筹码。# 

希望联盟能否保住雪兰莪州政 

权，在第14届全国大选中备受瞩目。 

虽然政圈传言，雪州州务大臣拿督 

斯里阿兹敏极力拉拢伊斯兰党，回到 

与希望联盟的议席谈判桌上，目的是 

为了保住雪州政权。但与阿兹敏同属 

一个政党却持不同立场意见的拉菲 

兹，完全否认伊党在来届大选的作 

为。 

对于雪州的政权，虽然可能出现至 

少42个议席三角战的情况，但 

拉菲兹还是大胆预测，希联 

不仅可保政权，还可大 

胜，在56个州议席中囊 

括50席‘晕无悬念‘ 

完全将伊党排除在外。 

在 

政1 
圈1 

来届大选，坊间谈得最 

多的就是伊党的搅局， 

无论是在全国或是雪州，一旦伊 

党不与希联进行议席谈判，大部分的 

议席届时都可能出现三角战，而在三强鼎立 

情况下，巫统或国阵将坐收渔翁之利，甚至动 

摇到反对党在雪州的政权，但人民公正党副主席 

拉菲兹则独排众议，认为伊党毫无作为。 

拉菲兹接受《光华曰报》访问时分析，据由 

他创办的政策措施研究中心（Invoke)民调不断 

显不，希联在雪州拥有最多的巫裔支持者，其次 

是巫统，最后才是伊党。他指在雪州大部分的议 

席都是溷合议席，非巫裔的选民占了 2•至4〇％ 

左右，这对一个议席最终的走向极为关键，明显 

这是希联的优势。 

询及大港与江沙的双补选成绩，证明了伊党能 

够在三角战的竞选中发挥搅局的作用，拉菲兹指此 

一时非彼一时。他指当初双补选进行时，民联才刚 

瓦解一年；而反对党在一个半月前，不仅在砂拉越 

州的选举中受到重挫，而且反对党之间的议席谈 

判，也极为混乱，让人民失望；而在双补选来临之 

前，希联在竞选方面也同样出现不同意见的混淆讯 

息o 

最后一点，他指民众当时并不了解伊党与巫统走 

得有多么近，这些疑虑，都致使马来选民对伊党仍存 

有幻想，而继续给予伊党支持。 

在另一方面，他指巫统内部当时虽然出现了内 

哄，惟前首相敦马哈迪与巫统前署理主席丹斯里慕尤 

丁还未成立土著团结党，仍被外界广泛视为只是巫统 

的批评者，而不会离开巫统。 

“在补选，许多非巫裔选民特别是华裔都不会选择 

回去投票，或策略性投票，而类似的迹象，早在安顺补 

选时就出现，华裔选票明显转向。” 

他说，补选的成绩不能作为唯一的指标，而在In-

voke的民调当中，不仅希联在雪州的马来选票中遥遥领 

先，在非巫裔方面，也不断增加，如今已是70多％。他 

预测，一旦到了来届大选，希联的非巫裔选票将会回到 

2013年的85%支持民联的水平，这是他之所以会对希联 

在雪州充满信心。 

他预测，希联倘若上下一致，虽然伊党矢言在42个 

雪州议席上阵，造成三角战，希联最终仍然可以夺得5〇 

个州议席，继续执政雪州，而伊党最终连一个州议席都无 

法保住。 

判1 
桌I 
Jil 

ikl 
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政l 
权i 

_ 
倾向于伊党而不会走向希联，一旦希 

联失去了伊党，希联就会在马来选票 

倒下来，而最终有求于伊党。 

因此，他指伊党内部明显出现两 

大派系，一派是强烈反希联的伊党领 

袖，他们同时也与巫统越走越靠近； 

而另一派则是仍对于与希联合作存有 

寄望者。 

纸面上而言，拉菲兹指伊党的想 

法很漂亮，因为他们认为可以左右逢 

言，两大阵线无论是要组成雪州政府 

或联邦政府，最终都会向伊党伸出橄 

榄枝，拉拢伊党组成政府。不过，他 

认为伊党的这种想法大错特错，特别 

是与巫统的亲密联系，会在巫裔选民 

当中引起反弹，而更走向希联。 

他分析称，实际上，大多数支持 

反对党旳马来选票，都属于游离票， 

不会“死忠”于任何的单一反对党， 

惟他们坚持反执政党，当伊党领袖不 

断攻击希联而与巫统越走越近，这些 

属于反对党的马来选票将看清伊党的 

面目，而不会继续支持他们，进而转 

向支持回希联。 

甚至在伊党内部，拉菲兹也指 

称，倾向希联的伊党领袖也与党主席 

拿督斯里哈迪阿旺持不同意见，这是 

因为他们清楚知道，一旦现有的政治 

形势维持下去，他们将会在大选时遭 

到政治“屠宰”，特别是在雪州。 

拉菲兹因此预测，伊党不仅会在 

来届大选在雪州捧蛋，也无法染指登 

嘉楼州的政权，甚至还会失去本身的 

吉兰丹州政权予巫统；在全国的国会 

议席当中，也仅能保住2、3个议 

席。# 

jggk 黄祚信：有翻盘筹码 

O 2国5州可一拼 

马 华雪州联委会秘书拿督黄祚信即保守估计 

在2国5州，有明显可翻盘的筹码，可以一拼 

马华 

黄祚信：2国5 

州，有希望。 

这2国5腦算为士拉央及班丹两个国会议席；州 

V c 议席方面则包括由公正党主席拿督斯里旺阿兹莎坐镇的 

加影、直落拿督、新古毛、双溪比力及适耕庄。 

黄祚信坦言，马华所竞选的选区，伊党在这之前所 

宣布的竞选议席当中也被包括在内，惟他不敢高估伊党 

在这些选区所带来的效应，而使马华获益，只认为此效 

应在乡区可能会出现更大的变数，惟在城市选区，效果则不一定。 

因此，马华选区的重点戏码，仍落在马华与希联的直接对垒当中，此消 

就彼长，而在上述马华“有望”的选区中，班兰与直落拿督就很明显出现这 

种对马华有利的现象，希联的势力可能会受到削落，前者是其国会议员拉菲 

兹因官司缠身而无望上阵，后者则是其州议员罗志兴被行动党终止其党籍。 

在其他的选区，马华的如意算盘可能是估计旺阿兹莎无意恋战加影州选 

区，而让马华有机可乘；适耕庄要撼倒3届州议员黄瑞林则是大港补选的鼓 
舞° 

马华在上一届大选，在一些选区以微差的票数败下阵来，仍有一争之机 

会，今次黄祚信寄望于占了 20%的沉默中间选民身上，希望选民“真的”回 

流国阵。 

不得不点出的是，经历了两届大选的颓势，国阵包括其成员党，都显得 

为今次的大选做得更足的准备，各成员党的内部分裂问题，也获得止血，再 

加上伊党的搅局及希联阵营的乱象，不能完全排除国阵在雪州的希望。# 

吉打州选情预料激烈，将成全国瞩目州属之一。 
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涉区受打志愿警 • A3版 

拿督斯里 

快自首 
涉嫌殴打志警案件 

膺勋者仍受制法律 B1接捉拿督液里賺 
(加影29日讯）副首相兼内政部长拿督斯里阿末 

扎希促请在安邦九皇爷庙殴打志愿警卫队的“拿督 

斯里”尽快向警方自首。 

他说，虽然目前该名有拿 

督斯里勋衔的男子还未被逮 

捕，但是警方已经掌握资料， 

知道该名男子的身份及所在之 

处。 

因此，他促请该名男子， 

在警方还没有做出逮捕前，先 

向警方自首。 

阿末扎希今曰出席内政部 

家庭日后，接受媒体访问时， 

如是表示。 

他警告，任何勋衔都不是 

用来对任何马来西亚公民动粗 

旳“执照”，更何况这次被殴 

打的是穿着制服在执行任务的 

志愿警卫队。 

他说，我国任何的公民， 

无论有没有勋衔都受制于我国 

的法律。 

询及是否会给予志愿警卫 

队训练，他表示，志愿警卫队 

都是自愿参与服务，而且人数 

众多，要让所有人都接受完整 

的训练是非常困难的。 

无论如何，他表示，他们 

将考虑让较活跃的志愿警卫队 

员进行受训。 

刺伤巫统最高理事 

凶徒证实患精神病 

另一方面，针对巫统最局 

理事拿督苏海米沙被刺伤一 

事，阿末扎希表示，根据警方 

的报告，该名凶徒是一名精神 

病患，而苏海米目前正在医院 

接受治疗，情况已经稳定。 

聘外佣仍需认证体检 

阿末扎希表示，政府将在 

2018年开放让雇主直接聘请 

外籍女佣，但所有欲前来我国 

工作的女佣都必须先经过当局 

所规定的生物识别认证、健康 

检查规定，否则将无法得到工 

作准证。 

至于政府所开放可被本地 

雇佣的女佣必须来自9个来 

源国，包括印尼、菲律宾、越 

南、柬埔寨、寮国、泰国、缅 

甸、印度及斯里兰卡。 

首相拿督斯里纳吉周五在 

提呈《2018年财政预算案》 

时提到，明年起，雇主可以不 

用透过代理，直接从9个来 

源国聘请女佣。 

针对雪兰莪州务大臣拿督 

斯里阿兹敏指中央政府 

《2018年财政预算案》抄袭雪 

兰莪的财政预算案，阿末扎希 

表示，若阿兹敏觉得希望联盟 

的预算案更好，可以在参与预 

算案辩论时提出。 

他相信，人民能够看出中 

央政府这次的财政预算案是个 

全面性的财政预算案，若阿兹 

敏有意见，可以在辩论预算案 

时提出，再由人民自行评估。 

他也提到，反对党从前一 

直反对中央政府的一马人民援 

助金（BR1M)，但在反对党 

的替代预算内，也看到他们开 

始将一马人民援助金纳入他们 

的替代预算案中。 

至于财案中所提到的废除 

4条大道的过路费包括了莎阿 

南巴都知甲收费站，阿末扎希 

表示，根据合约莎阿南巴都知 

甲收费站必须征收费用至 

2〇38年，当政府要废除该大 

道的收费，就必须做出赔偿。 

他说，无论如何，政府重 

新审视有关协议，以决定下一 

步的行动。 

“最重要的是，人民最终 

不用再支付该过路费。” 

副首相夫人拿汀斯里哈米 

达今曰以陪同阿末扎希出席部 

门家庭曰。# 
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3名受伤事主张文凯（右起）、梁均杰与李永保 

的左眼仍有瘀青肿胀，左为他们的领队陈玉芬。 

其中李永保 

部门家庭日，阿末扎希（左3起）与夫人一同为下属下厨，大展身手 
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I 

，，辆八城，-同时平 

公共交通代步。 

2018年财政预算案交通基础建设计划 

东海岸铁路计划 

c>2017年8月9日动工，预计2024年完⑶，耗资550亿令吉 

•全长688公里，衔接巴生港口及吉兰丹彭加兰古堡 

•共23个车站，从鹅唛至华卡荅鲁只需4小时 

Q第二捷运（双溪毛糯-沙登-布城） 

•2016年9月15日动工，预计2022年第二季全线开通 

〉全长52.2公里，共37个站，衔接12个公交系统车站 

〉全程耗时84分钟，预计2022年每日乘客釐达52万9000人 

第三捷运（环线） 

<>路线尚在计划中，原定2027年启用，如今提前至2025年 

>穿梭隆市中心，以环线衔接各公交系统车站 

Q第三轻快铁（八打灵再也至巴生） 

预计2021年2月唆工，耗资90亿令吉 

•全长3?公里（26个车站），从万达镇至佐汉斯迪亚 

<>衔接5个公交系统车站，每日搭客量预计7万人 

隆新晶铁 

预计2018年动工，2026年12月31日胃^ 

〉全长350公里（8个车站），连接隆市与新加坡 

提供3种服务（隆新直达、跨境和马来西亚境内服多^ 

Q西海岸大道（霹雳太平至雪州万津―） 

O 2014年5月动工，耗资50亿令吉，预计2011年梭逆 

全长233公里，第3个北上南下的替代路线 

拉近雪州滨海区与霹雳州行驶距离 

J 巴生港口交朁路 

〉财案宣布拨出1亿1000万令#’兴建， 

动工日期未定 

〉巴生港口贵为世界第11大港口，路况 

却非常糟糕，路洞处处且街奵失灵• 

_ » ••  pa 
• 罾p ••嘛 

大道公交相補 

PRH入城戚车流 
联合报导 
a 吉隆坡29日讯在岗宣布的2018年财 

谢宏宁|王蓉• A政顶、算案中，对谷未来见戈U胃7 

w 
新规划，但受访的交通规划专家认为，政 

府在推行大型公共交通计划时，必须顺势 

实行2项策略，即限制车辆入城，以及平衡大道与公交的发展建设，方能 

鼓励更多人搭乘公共交通，并达到交通的顺畅。 

城市规划及土地运用专家吴 

木炎接受《东方曰报》电访时指 

出，政府在推行许多大型交通计 

划上，始终欠缺纳入2项策略，以 

致无法拉抬公共交通的使用率。 

「第一，目前公共交通并非 

人民的首要选择，很多人依然能 

以其他交通工具代步，如今缺乏 

一个实际措施，限制人们驾车入 

城，从而鼓励人们搭乘公交。」 

「第二，政府在打造公共交 

通系统之余，也正在建设大道， 

两者正好是竞争的关系；当国内 

建有从外围进入或途经市中心的 

大道，是变相鼓励人们驾车进入 

吉隆坡，试问如何鼓励民众搭乘 

公交？」 

他认为，政府理应在建设大 

道及公共交通之间协商平衡，确 

保两者相辅相成，而非相杀。 

「所以1政府在推彳"7许多 

大型公共交通计划时，务必顺势 

实行上述2项策略，即限制驾车 

入城，以及平衡大道与公交的建 

设，否则即使捷运建好，也未必 

鼓励人们搭乘公共交通。」 

公交未覆盖郊区 

他也补充，中央政府很多大 

型公共交通计划，都是以吉隆坡 

市中心20公里范围内建设，并未 

覆盖到郊外新兴发展地区。 

「即使雪州政府拟有《雪州 

公共交通大蓝图》，但中央政府 

及州政府必须互相协调，才能让 

隆雪公共交通系统完善连接。 j  

2018年财政预算案中列明多 

项即将进行的交通及物流设施发 

展，包括建设东海岸铁路计划、 

第二捷运、第三捷运、第三轻快 

铁、隆新高铁及西海岸大道等。 

上述交通及物流基设都是 

衔接至巴生谷或隆雪一带，当 

中总长620公里的东海序铁路计 

划（ECRL)，将从雪州巴生港 

口开始衔接鹅唛、彭亨文冬、文 

德甲、关丹、登嘉楼甘马挽、吉 

底、瓜拉登嘉楼、吉兰丹哥打荅 

鲁至道北。 

至于全长233公里的西海岸 

大道，则是从雪州万津连接到霹 

雳太平，途经雪州的沙白安南、 

大港、适耕庄、丹绒加弄、瓜 

雪、巴生、中路、莎阿南、斯里 

安达及万津。 

另外，第二捷运、第三捷 

吴木炎®需纳入2项策略。 

温顺强®第一捷运舒缓部分 

道路的交通。 

运、第二轻快铁及隆新局铁等计 

划，也将进一步扩大巴生谷的公 

共交通网络�（403�406 )  
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加星山mg 
违倒傳策^ 

“ I I  •  B ~ i  I H  •  i 丁 , • 

【致藥登蜂选择违例飞亭: 
，五信隆i 

八打炅再也29日讯 

I八打灵再也武吉加星 

山一带违例停车问题严 

重，甚至影响当地居民 

日常作息，登山客受促 

把轿车停在另一个靠近 

车场，不要再胡乱停放 

路旁阻碍交通。 

o 

M 

尤其是每逢周末、周日及假日的早 

晨，大批登山客都会到灵市武吉加星山爬 

山，惟当地只有一个小型停车场，严重缺 

乏停车位，导致登山客违例停在住宅区， 

尽管八打灵再也市政厅执法组不时有到现 

场执法，但情况也未见太大改善。 

武吉加星之友成员表示，早前曾因为 

两旁道路停满车，导致消防车无法进入住 

宅区。 

派传单提升意识 

事实上，武吉加星山另一端是与吉隆 

坡连接，且设有第2个靠近吉隆坡的入口 

处，并设有2个停车场，可容纳超过100辆 

轿车，惟或许是因为缺乏宣传，导致许多 

登山客都不知情。 

武吉加星州议员拉吉夫表示，除了 

在灵市的武吉加星入口处外，登山客也 

可以把轿车停在加星路，该处设有路边停 

车位，届时民众可以从丹绒路（Tanjong 

5/4 )或樟卡路（Jin Changkat)步行至登 

山入口处。 

「登山客也可把车停在甘榜格灵芝， 

班底柏迈路(Jin Pantai Permai)的班底谷 

社区中心，或是武吉格灵芝山公园（Taman 
Rimba Buki t  Ker inchi)  °� 

「上述2个地点就在武吉加星山毗邻， 

每个停车场各有约100个停车位，停车场已 

启用数年，或许许多登山客没有发觉，很 

少轿车停放在此。把轿车停在此，也避免 

遭市政厅执法。」 

他表7F，每逢周末及周日，大批登山 

客都会到武吉加星山爬山，但当地缺乏停 

车位，登山客把轿车停在路边，导致当地 

交通十分拥挤。 

「服务中心、灵市第5区和武吉加星之 

友，准备5000份宣传单，附上地图，让登 

山客了解另一个登山入口处，并把轿车停 

放在那里。」 

「我们会连续数周派发传单，以提高 

民众的意识。」 

他今日到武吉加星山派发传单时，如 

是指出。陪同者包括灵市第5区居民协会主 

席班杰明。 

班杰明强调，登山客把轿车停在道路 

的两旁，导致可通行的路段很狭窄。 

「两个方向的轿车都很难行驶，此 

外，对周遭的居民也不方便，我们也很欢 

迎登山客到访，然而希望不要造成居民的 

不便。」（407)  

Page 1 of 1

30 Oct 2017
Oriental Daily News, Malaysia

Author: No author available • Section: News • Page: A16 • Printed Size: 543.00cm²
Market: KL • Country: Malaysia • Photo: Full Color • Ad Value: MYR 9,523.00
PR value: MYR 28,569.00 • Item ID: MY0030786672

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in
any form without the prior consent of the copyright owner.



吉隆坡_ 

6千人义跑为癌友筹20万 
约6000民众周日一早聚集在灵市的双威镇，参与 

「双威：The Good Run�，成功为癌症基金会筹募20万 

令吉的善款。 

这起义跑活动，是由双威产业与双威医药中心， 

联合梳邦再也市议会及RapidKL公司合作，鼓励民众关 

注癌症及关怀癌友。这项义跑分2个项目进行，分别为5 

公里及15公里路程。 

双威产业（大马及新加坡）总经理莎莉娜谢表 

示，举办这项有意义的活动，除了倡议健康生活习惯 

外，也为社会公益尽一份力量。 

她在活动结束后向媒体表示，该公司一直秉持健 

康生活为目标，祝福所有出席者都能健康度过每一天。 
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允直接聘用女佣需通过检测 
加影29日讯|副首相拿督 

斯里阿末扎希认为，无需通过代 

理，直接从外国聘用女佣是安全 
的° 

他说，虽然在2018年财政 

预算案中宣布，允许直接聘请女 

佣，但这些女佣都是需要通过检 

测才可雇用。 

政府在财案中允许雇主直接 

聘请9国的女佣，虽料将让聘用女 

佣成本降低50%，但许多人担心会 

聘请到不合格的女佣，或是对女 

佣的背景不熟悉。 

阿末扎希出席内政部家庭曰 

后说，以上国家的女佣，都需要 

进行检测。他说，人们不需对检 

测的程序感到担心。 

副首相也表示，政府宣布废 

除荅都知甲和双溪拉绍收费站， 

亦意味著政府需要缴付赔偿。 

他表示，政府需要先看过所 

签署的特许经营权合约内容，但 

总之从2018年1月1日起，该道路 

的使用者无需再缴过路费。「协 

议是在2038年才结束，政府废除 

就需要赔偿，我们会看回那份协 

议。」 

他说，有些单位质疑政府废 

除收费站的决定，还提出各种理 

由，但废除的收费站，不止是在 

雪州，吉打和柔佛也有废除。 

第二财政部长拿督斯里佐哈 

里较早前则表示，政府若是在无 

须花钱的情况下废除4个收费站， 

可能就要延长现有大道的收费 

合约，以赔偿大道公司。他也透 

露，南北大道公司可能因此获得 

延长收费合约。 

另一方面，雪兰莪州务大臣 

拿督斯里阿兹敏批评2018年财政 

预算案是抄袭雪州政策，阿末扎 

希回应说，阿兹敏大可在国会辩 

论时提出这点，但人民都知道1 

政府的财案非常全面。 

他也调侃，希望联盟过去不 

满一马援助金，但在希盟提出的 

替代财案，他们都有提到一马援 

助金。 
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IIIII II™ 
UBM與WAFA獎合作 

分享會宣揚得獎者貢獻 

UBM Malaysia与WAFA奖项合作，日 

前在吉隆坡联办了一场下午茶分享会，邀 

请了 “2016年水_、空气和粮食奖WAFA” 

得主希西巴佳分享他的方案，宣扬这位无 

名英雄的贡献。 

UBM Malaysia联合主席丹斯里拿督斯 

里邦里玛阿祖米表示，UBM作为大马的大 

型展览公司，经常主办各种类型贸易活动 

及会议，为东南亚各国带来商贸机会。 

“这次联办WAFA得主分享会，公司 

亦可履行企业社会责任。UBM深信，社 

会、环境及道德问题可综合成为公司经营 

理念及策略的一部分，并希望可带动其他 

人做出同样行动。” 

来自印度的希西巴佳也是Kamalnayan 

Jamnalal Bajaj基金会创办人及主席。印度 

马哈拉施特拉邦的沃尔塔区因季节性的淤 

塞，使河流无法供应水源作为农耕之用。 

于是，该基金会于2009年发起恢复河流生 

态系统研究，解决农夫的困境。 

出席者包括荣誉嘉宾WAFA赞助人 

霄州王储东姑阿米尔沙、WAFA创办人兼 

主席蒂娜林格琳、WAFA大马分会顾问拿 

汀巴杜卡珊塔博士、2010年WAFA得主拉 

米斯肯特及WAFA大师兼代言人玛雅。 

( G L )  
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扎希也重提获准 

佣”的9个国家是印度、 

律宾、越南、柬埔寨、 

(加影29日讯）内政部长 

拿督斯里阿末扎希说，在2018 

年开放让雇主直接聘请9个国 

家的女佣一事，国人无需对安 

全问题感担心，因为政府将会 

确保只有符合所有规定和条例 

的女佣，才能获得工作准证。 

有生物识别等系统把关 

国、斯里兰卡和泰国 

他指出，我国具有严密的安 

全系统，包括生物识别和生物指 

纹、体检和安全扫描系统等。 

他今日在监狱训练学院为 

2017年内政部家庭日主持开幕礼 

后，针对首相兼财政部长拿督斯 

里纳吉提呈：的2018年财政预算案宣 

布，雇主可以在无需通过仲介的情 

况下，从9个女佣来源国直接申请 

雇用外国女佣的措施，发表谈话。 

此前，要聘请印尼、菲律 

宾、缅甸、越南和孟加拉女佣的雇 

主，必须前往有关国家或通过仲 

介。 

另•方面，询及雪莪州务 

大臣拿督斯里阿兹敏阿里指首相所 

提呈的是很不负责任的财政预算 

案，且有抄袭希盟的替代预算案之 

嫌的问题，阿末扎希说，阿兹敏可 

以在国会参与辩论时提出其观点， 

以便让人民比较和作出评估。 

“他可以在辩论时发表他的 

这番言论，但人民都知道，首相提 

S的预算案是全面性和包容性》“ 

他说，希盟的替代预算案可 

以看出反对党在一个大马援助金和 

消费税方面反转了立场。 

女
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